

Interpol

Secretary General Jürgen Stock

Regarding

Commission for the Control of INTERPOL's Files (CCF)

Via email: ccf@interpol.int and press portal

Mr. Jürgen Stock:

I am contacting you as a journalist and activist working on a government transparency project in relation to the Interpol Red Notice requests and related documents related to and or requesting the arrest of former President Donald Trump and ' 47 other American officials for the assassination of Islamic Revolutionary Guard Corps major general Qassem Soleimani on 3 January 2020.

Based on the Free Access to Administrative Documents (Law No. 78-753 of 17 July 1978), I was seeking your organization to release the unpublished documents received in relation to this matter.

These documents would be shared publicly via the website(s) Muckrock.com and DocumentCloud.com to better educate members of the public and news media about the operations of your organization and what has transpired in relation to these international incidents providing a rare opportunity at transparency internationally.

Attached please find a courtesy copy of a written statement from the US Interpol Office in relation to my seeking these records for disclosure.

`<iframe src="https://www.muckrock.com/foi/file/930210/embed/" width="100%" height="600px"></iframe>`

Respectfully,

Mr. Fernandes

Interpol

Secrétaire général Jürgen Stock

Concernant

Commission de contrôle des fichiers d'INTERPOL (CCF)

Par email: ccf@interpol.int et portail presse

M. Jürgen Stock:

Je vous contacte en tant que journaliste et activiste travaillant sur un projet de transparence gouvernementale en relation avec les demandes de notice rouge d'Interpol et les documents connexes liés à et ou demandant l'arrestation de l'ancien président Donald Trump et de 47 autres responsables américains pour l'assassinat du révolutionnaire islamique Le général de division Qassem Soleimani du Corps de garde, le 3 janvier 2020.

Sur la base du libre accès aux documents administratifs (loi n ° 78-753 du 17 juillet 1978), je demandais à votre organisation de divulguer les documents non publiés reçus à ce sujet.

Ces documents seraient partagés publiquement via le (s) site (s) [Muckrock.com](https://www.muckrock.com) et [DocumentCloud.com](https://www.documentcloud.org) pour mieux éduquer les membres du public et les médias d'information sur les opérations de votre organisation et ce qui s'est passé en relation avec ces incidents internationaux, ce qui constitue une rare opportunité à transparence au niveau international.

Veillez trouver ci-joint une copie de courtoisie d'une déclaration écrite du bureau américain d'Interpol concernant ma demande de divulgation de ces documents.

<iframe src = "https://www.muckrock.com/foi/file/930210/embed/" width = "100%" height = "600px">
</iframe>

Avec respect,

M. Fernandes